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§ 152 Dnr 2019-000033 009 

Val av justerare  

Beslut 
Teo Zickbauer (S) utses att jämte ordförande Anders Bromée (M) justera 
dagens protokoll. Justering sker 29 november 2019.      
________________ 
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§ 153 Dnr 2019-000490 010 

Presentation av Mark- och exploateringsenheten 

Sammanfattning  
Anna Hinseäng, exploateringschef, mark- och exploateringsenheten 
presenterar enhetens arbetsområden.      

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M), Teo Zickbauer (S), 
Fredrik Jacobsen (M), Anders Petersson (C), Willy Persson (KD), Bengt 
Sven Åke Johansson (SD), Eva Robertsson (S) och Martin Johansson (S). 

Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att notera informationen till 
protokollet. 
________________ 
Bilaga 1: Presentation mark- och exploateringsenheten 
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§ 154 Dnr 2019-000495 007 

Plan för underhållskostnader 
 

Sammanfattning  
Fastighetsenheten 
Plan för framtagande av förslag till mål för: 

• Fastighetsförvaltningen kort- och långsiktigt 

• Fastighetsunderhåll kort- och långsiktigt 

• Säkerställa att underhållsbudget fastställs efter mål och behov 

Tid- och resursplan 2019-2020 

• Nov-jan: identifikation av åtgärdsområden med mål, tidsättande, 
framtagning av budget. 

• Februari: Redovisning av hur arbetet kommer att läggas upp: samt 
redovisning av förslag på tid- och resursplan kopplad till budget för 
genomförande av åtgärderna sker på nämndsmöte. 

• Mars-juni: Förvaltare arbetar i grupp parallellt med att 
konsulttjänster köps in.  

• Juni: Uppdraget med förslag till mål för kommunens 
fastighetsförvaltning och fastighetsunderhåll samt att säkerställa 
underhållsbudgeten fastställs efter mål och behov redovisas på 
nämndmöte. 

 
Fastighetsenheten har fått i uppdrag av TFK-nämnden att ta fram en 
tidsplan- samt en resursplan över vad som krävs för att kunna lägga fram 
förslag till åtgärder. Rent övergripande behöver vakanser på tjänster inom 
Fastighetsenheten tillsättas för uppnå ett läge där vi kan utföra 
utvecklingsarbete. För att göra ett kvalitativt arbete med åtgärder med att 
fastställa mål för kommunens fastighetsförvaltning och fastighetsunderhåll 
och underlag för kostnader för underhåll kort- och långsiktigt, krävs att ett 
grundläggande arbete genomförs vilket bedöms kunna vara färdigt till TFK-
nämndsmötet i juni år 2020.    

Bedömning 
Fastighetsenheten, med tidigare namn Lokalförsörjningsenheten, har under 
en tid haft vakanser i både administrationen och på Förvaltarsidan. Efter att 



 

Teknik-fritid- och kulturnämnden  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
8(60) 

2019-11-21  
 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

ha tillsatt personal på vakanserna kommer arbetet med att se över hur 
Fastighetsenheten arbetar starta. Efter nulägesanalysen ska en strategi tas 
fram för hur en effektiv långsiktig fastighetsförvaltning kan se ut. Planer ska 
tas fram för utveckling av digitaliserade system för att få en bättre kontroll 
av arbetsflöde, att checklistor tas fram för rondering och 
kostnadsuppskattade underhållsplaner tas fram för kommunens 
fastighetsinnehav både för kort- och långsiktig fastighetsförvaltning.  
Det kommer att behövas avsättas medel för inköp av digitala tjänster och 
utveckling av programvaror som möjliggör en effektiv förvaltning av 
kommunens fastighetsbestånd. Det krävs konsultutredningar för upprättande 
av skötselplaner för utemiljöer inom utbildningsförvaltningens områden.                 

Förslag till beslut 
Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att tjänstemän inom 
Fastighetsenheten tar fram en plan, tillsammans med konsulttjänster, för 
underhållskostnader kort- och långsiktigt för kommuners fastighetsinnehav 
samt redovisar hur digitala system effektiviserar fastighetsförvaltningen. 
Underlag redovisas på TFK-nämndsmötet i juni år 2020.  

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M), Teo Zickbauer (S), 
Thommy Persson (S), Eva Robertsson (S) och Martin Johansson (S). 

Yrkanden 
Ordförande Anders Bromée (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget med 
ändringen att den sista meningen lyder; ” Plan och underlag redovisas på 
teknik- fritid- och kulturnämndens möte i juni 2020”.  

Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att tjänstemän inom 
fastighetsenheten ska ta fram en plan, tillsammans med konsulttjänster, för 
underhållskostnader kort- och långsiktigt för kommuners fastighetsinnehav, 
samt redovisar hur digitala system effektiviserar fastighetsförvaltningen. 
Plan och underlag redovisas på teknik- fritid- och kulturnämndens 
sammanträde i juni 2020. 
________________ 
Exp: 
Sören Andersson, verksamhetschef 
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§ 155 Dnr 2019-000233 042 

Ekonomisk uppföljning 

Sammanfattning  
Förvaltningschef Anders Karlsson presenterar anslagsförbrukning för 
perioden 2019-01-01 – 2019-10-31.      

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M), Teo Zickbauer (S), 
Eva Robertsson (S), Thommy Persson (S) och Martin Johansson (S). 

Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att notera informationen till 
protokollet. 
________________ 
Bilaga 2: Rapport 1 oktober 
Bilaga 3: Rapport 2 oktober 
Exp: 
Ekonomienheten 
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§ 156 Dnr 2019-000466 811 

Upphandling av verksamhetsdrift för brunnsbadet inför 
2020 
 

Sammanfattning  
Teknik- fritid- och kulturnämnden har tidigare gett förvaltningen i uppdrag 
att påbörja en ny upphandling gällande verksamhetsdriften av Brunnsbadet 
inför säsongen 2020 och efterföljande år enligt förfrågningsunderlaget. 
Med verksamhetsdrift avses att svara för bemanning av badverksamhet 
enligt avtal och gällande krav för medföljande förfrågningsunderlag.   

Bedömning 
Upphandlingsförfarandet av verksamhetsdriften kommer att vara en 
upphandling med enkelt förfarande. Inget tröskelvärde eller maxpris finns 
med i förfrågningsunderlaget.   

Förslag till beslut 
Teknik- fritid- och kulturnämnden föreslås att fastställa föreslaget 
förfrågningsunderlag gällande verksamhetsdrift för badverksamhet på 
Brunnsbadet 2020 och efterföljande år, enligt medföljande 
förfrågningsunderlag.  

Jäv 
Teo Zickbauer (S) anmäler jäv i ärendet. 

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M), Thommy Persson (S), 
Eva Robertsson (S), Martin Johansson (S), Fredrik Jacobsen (M) Bengt Sven 
Åke Johansson (SD) och Jesper Rehn (L). 

Yrkanden 
Martin Johansson (S) yrkar att till förfrågningsunderlagets punkt 3.1 i läggs 
till: ”Kommunens relevanta värderingar skickas med 
förfrågningsunderlaget”. 
Thommy Persson (S) yrkar att till förfrågningsunderlagets punkt 1.3.4 efter 
”Anbud under 100 000 SEK/år beaktas ej” läggs till: ”Utöver antaget anbud 
skall 10 % av den totala omsättningen som avser detta avtal ev. läggas till 
Ronneby Kommun/beställaren. 
Ordförande Anders Bromée (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget.  



 

Teknik-fritid- och kulturnämnden  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
11(60) 

2019-11-21  
 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på Martin Johanssons (S) 
yrkande och finner att teknik- fritid- och kulturnämnden avslår detsamma. 
Omröstning begärs och följande beslutsgång fastställs: 
De som önskar avslå Martin Johanssons (S) yrkande röstar ja. 
De som önskar bifalla Martin Johanssons (S) yrkande röstar nej.  

Omröstningsresultat 
Efter företagen omröstning, i enlighet med nedan, avges åtta (8) ja-röster, 
fyra (4) nej-röster, och en (1) ledamot väljer att avstå, varefter ordföranden 
finner att teknik- fritid- och kulturnämnden avslår Martin Johanssons (S) 
yrkande. 

Namn Ja Nej Avstår 
Anders Bromée (M) X   

Willy Persson (KD) X   

Fredrik Jacobsen (M) X   

Jesper Rehn (L) X   

Anders Petersson (C) X   

Thommy Persson (S)  X  

Catharina Christensson (S)  X  

Martin Johansson (S)  X  

Omid Hassib (V)   X 

Bengt Sven Åke Johansson (SD) X   

Sten Albert Olsson (SD) X   

Kranislav Miletic (S)  X  

Tony Holgersson (SD) X   

Totalt 8 4 1 
 
Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på Thommy Perssons (S) 
yrkande och finner att teknik- fritid- och kulturnämnden avslår detsamma. 
Omröstning begärs och följande beslutsgång fastställs: 
De som önskar avslå Thommy Perssons (S) yrkande röstar ja. 
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De som önskar bifalla Thommy Perssons (S) yrkande röstar nej.  

Omröstningsresultat 
Efter företagen omröstning, i enlighet med nedan, avges åtta (8) ja-röster, 
fyra (4) nej-röster, och en (1) ledamot väljer att avstå, varefter ordföranden 
finner att teknik- fritid- och kulturnämnden avslår Thommy Perssons (S) 
yrkande. 

Namn Ja Nej Avstår 
Anders Bromée (M) X   

Willy Persson (KD) X   

Fredrik Jacobsen (M) X   

Jesper Rehn (L) X   

Anders Petersson (C) X   

Thommy Persson (S)  X  

Catharina Christensson (S)  X  

Martin Johansson (S)  X  

Omid Hassib (V)   X 

Bengt Sven Åke Johansson (SD) X   

Sten Albert Olsson (SD) X   

Kranislav Miletic (S)  X  

Tony Holgersson (SD) X   

Totalt 8 4 1 
 
Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på sitt eget yrkande och 
finner att teknik- fritid- och kulturnämnden bifaller detsamma.      

Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att fastställa föreslaget 
förfrågningsunderlag gällande verksamhetsdrift för badverksamhet på 
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Brunnsbadet 2020 och efterföljande år, enligt medföljande 
förfrågningsunderlag. 

Reservation 

Thommy Persson (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till Martin 
Johanssons (S) och Thommy Perssons (S) yrkande. 

Martin Johansson (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till Martin 
Johanssons (S) och Thommy Perssons (S) yrkande. 

Catharina Christensson (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 
Martin Johanssons (S) och Thommy Perssons (S) yrkande. 

Kranislav Miletic (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till Martin 
Johanssons (S) och Thommy Perssons (S) yrkande. 

Deltar inte i beslutet 

Omid Hassib (V) 
________________ 
Exp: 
Thomas Andersson, verksamhetschef 
Anders Karlsson, förvaltningschef 
Annica Blomstrand, upphandlare 
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§ 157 Dnr 2019-000544 010 

Individärende/sekretess 
 
________________ 
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§ 158 Dnr 2019-000545 010 

Individärende/sekretess 
 
________________ 
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§ 159 Dnr 2019-000543 010 

Individärende/sekretess 
 
________________ 
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§ 160 Dnr 2019-000542 010 

Individärende/sekretess 

________________ 
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§ 161 Dnr 2019-000121 001 

Kosttyper i Ronnebykommuns skolor och förskolor 
 

Sammanfattning  
 Kostenheten har fått i uppdrag av Teknik-, fritid- och kulturnämnden att 
utreda vilka koster som ska tillhandahållas inom Ronneby kommuns skolor 
och förskolor. I uppdraget igår att vid förslag till erbjudande av annan kost 
också presentera en konsekvensanalys av detsamma. Delrapportering av 
uppdraget ska ske i november 2019.  

Bedömning 
 Branschorganisationen Kost & Näring arbetar sedan 2017 med att ta fram 
nationella, enhetliga riktlinjer för hanteringen av de vanligaste 
specialkosterna inom förskola och skola.  
  
Målsättningen är att de färdiga riktlinjerna ska fungera som ett stöd för 
landets kost- och måltidchefer eftersom frågan om specialkoster ger upphov 
till diskussioner ute i verksamheterna. 
 
Skolverket, Livsmedelsverket, Skolmat Sverige, Svenska 
skolläkarföreningen, Barnläkarföreningen och Riksföreningen för 
skolsköterskor är organisationer som Kost & Näring anser vara viktiga 
diskussionspartners för framtagandet av riktlinjer. Kost & Näring arbetar 
därför med att få samtliga aktörer att ställa sig bakom riktlinjerna. 
 
Parallellt med arbetet att brett förankra projektet har Kost & Näring också 
påbörjat en kartläggning av hur frågorna kring specialkost hanteras av 
landets kommuner idag. Man har genomfört strukturerade intervjuer med 
representanter från ett trettiotal kommuner. Intervjuerna har ringat in 5 
områden som behöver klargöras: 
 
1. Otydlig definition – vad är specialkost? 
2. Gränsdragning – vad måste måltidsverksamheten leverera? 
3. Specialkostintyg/läkarintyg en självklarhet – eller? 
4. Ansvarsfördelning mellan berörda aktörer via lagrummen? * 
5. Bristande kompetens i hanteringen av specialkost 
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* På vem eller vilka ska själva ansvaret för specialkosterna ska ligga. Är det 
på skolan, köken, primärvården? Eller på någon annan? 
 
Kost & Närings rekommendationer väntas bli klara och presenteras i början 
av 2020.  
 
Då Kost & Näring gör en omfattande genomlysning av frågan och väntas 
komma med nationella riktlinjer inom kort, som stöd till kommunerna, 
föreslår kostenheten att dessa riktlinjer väntas in innan uppdraget 
färdigställs.    

Förslag till beslut 
 Kostenheten föreslår Teknik-, fritid- och kulturnämnden att vänta in 
branschriktlinjer för specialkost från Kost & Näring samt att informationen 
tas till protokollet.   

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M). 

Yrkanden 
Ordförande Anders Bromée (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget.      

Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på sitt eget yrkande och 
finner att teknik- fritid- och kulturnämnden bifaller detsamma.      

Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att vänta in branschriktlinjer för 
specialkost från Kost & Näring samt noterar informationen till protokollet. 
________________ 
Exp: 
Elena Johansson, Kostchef 
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§ 162 Dnr 2019-000184 109 

Medborgarförslag - Inför en helvegetarisk dag i veckan 
på alla äldreboenden i Ronneby kommun 
 

Sammanfattning  
Inför en helvegetarisk dag i veckan på alla äldreboenden i Ronneby 
kommun. Det är hälsofrämjande för oss människor som bor på 
äldreboendena i Ronneby kommun att äta mer vegetariskt, det minskar 
risken för hjärt- kärlsjukdomar. 
Det ligger i tiden med klimatsmartmat för att minska miljöpåverkan från 
maten. Konsumtionen av fr a nötkött är en stor källa till koldioxidutsläpp och 
vi behöver minska våra utsläpp av växthusgaser. 
Ställ om Ronnebys äldreboenden till att bli mer klimatsmarta och 
hälsosamma - en bra start är att införa en helvegetarisk dag i veckan!  

Bedömning 
 Kostenheten får väldigt sällan önskemål om vegetarisk kost i 
äldreomsorgen. Vegetariska rätter är heller inte särskilt populära hos våra 
seniorer. Vid servering av vegetarisk soppa ber de alltid att få kött som 
tillbehör, t ex köttbullar, frikadeller eller korv.  
 
Personer över 65 år behöver dessutom mer protein än yngre. Proteinet 
behövs för att bevara muskler, för immunförsvaret, sårläkning och för att 
orka vara aktiv. Detta gäller seniorer i särskilt boende likväl som ordinärt 
boende. Orkar man inte äta hela portionen, vilket ofta inträffar när man blir 
äldre, rekommenderar Livsmedelsverket att det är kolhydraterna man ska 
minska på. 
 
För att ändå vara klimatsmarta erbjuder kostenheten ibland ett vegetariskt 
alternativ som vi vet att en del av våra gäster uppskattar och då har möjlighet 
att välja. I matlagningen byter vi ibland ut en del av det animaliska proteinet 
mot vegetabiliskt protein i t ex färsrätter. 
 
Med bakgrund av få önskemål om vegetarisk mat samt att det inte är vidare 
populärt anser kostenheten att Ronneby kommun inte ska införa en 
helvegetarisk dag i veckan på äldreboenden.   



 

Teknik-fritid- och kulturnämnden  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
21(60) 

2019-11-21  
 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

Förslag till beslut 
 Teknik-, fritid- och kulturnämnden ställer sig bakom kostenhetens yttrande 
och ser det som sitt egna.   

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M). 

Yrkanden 
Ordförande Anders Bromée (M) yrkar att teknik- fritid- och kulturnämnden 
föreslår kommunfullmäktige att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och 
se de det som sitt egna och därmed avslå medborgarförslaget.      

Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på sitt eget yrkande och 
finner att teknik- fritid- och kulturnämnden bifaller detsamma.       

Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige 
att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och se det som sitt egna och 
därmed avslå medborgarförslaget. 
________________ 
Exp: 
Kommunstyrelsen 
Elena Johansson, kostchef 
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§ 163 Dnr 2019-000362 109 

Medborgarförslag - Angående matsedel och kosten på 
Listerbyskolan 
 

Sammanfattning  
Vad är syftet med skolmåltiden? Skolan undrar om syftet är att maten ska 
ätas eller slängas?  
Budget och livsmedelsverkets näringsberäkningar kan inte styra matsedeln, 
om eleverna inte äter skolmaten slängs maten/pengarna och eleverna får 
ingen näring i sig alls. Skolmaten tillgodoser ett av de största mänskliga 
grundläggande behoven - eleverna behöver få energi för att växa, lära och 
utvecklas. 
Personal på skolan upplever dagligen konflikter angående skolmaten, då 
många elever inte äter den mat som serveras. Barn vill veta vad de äter och 
vill ha maten ren. Med ren mat menar vi att barnen kan se vad maten 
innehåller, gratänger i olika former är inte en rätt som fungerar, då slängs det 
mycket mat och vi får elever som inte fungerar i vår verksamhet. 
Vi undrar vad ändamålet är med den menyn som serveras idag? Mycket av 
maten är inte barnvänlig och innehåller namn och ingredienser som inte 
tilltalar eleverna. 
Eftersom vi vet att skolköken har olika förutsättningar blir det svårt att kunna 
genomföra den gemensamma matsedeln. 
Önskemål för oss är att eleverna blir delaktiga i sin skolmat och hälsa. Det 
kan vi genomföra om vi har en bra dialog och samarbete mellan kök, elever 
och personal. 
 
Låta ansvarig kökschef/kock utforma matsedeltillsammans med eleverna och 
personal på berörd skola. 
 
Vi pedagoger på skolorna upplever att matsituationen för eleverna har 
kommit till en gräns där vi anser att vi måste agera.  

Bedömning 
 Syftet med skolmåltiden är att eleverna ska erbjudas en god och 
näringsriktig skollunch för att kunna tillgodogöra sig skolans undervisning. 
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Idag har Ronneby kommun en gemensam matsedel för alla skolor utom 
Naturbruksgymnasiet. Den gemensamma matsedeln planeras tillsammans 
med 1:e kockar från våra stora tillagningskök för skolor, köket på Knut 
Hahn, Kallingeskolan och Backsippans förskola. Genom deras erfarenheter 
får vi till oss vad eleverna tyckt om tidigare rätterna och vad dom gärna 
önskar. 
 
Kostenheten genomför också matråd på alla skolor med eleverna där dom 
framför vilka maträtter dom tycker om och vilka dom tycker mindre om. Vid 
dessa matråd hör vi ofta att eleverna tycker väldigt olika om samma 
maträtter vilket även vi i kostenheten kan konstatera vid våra serveringar. 
Det är således svårt att få 100 % nöjda gäster.  
 
Listerbyskolan får mat som lagas på Backsippans förskola. Som ett led i att 
fortsätta utveckla skolmåltiderna och även minska svinnet kommer 
Backsippans 1:e kock planera sin egen matsedel med start vårterminen 2020. 
Barnen kommer även få en önskevecka per termin. Detta blir ett pilotprojekt 
i kostenheten som kommer följas upp. 
 
Kostenheten anser därmed att medborgarförslaget är besvarat.   

Förslag till beslut 
 Teknik- fritid- och kulturnämnden ställer sig bakom kostenhetens yttrande 
och ser det som sitt eget.  

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M). 

Yrkanden 
Ordförande Anders Bromée (M) yrkar att teknik- fritid- och kulturnämnden 
föreslår kommunfullmäktige att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och 
ser det som sitt eget och anser därmed medborgarförslaget vara besvarat.     

Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på sitt eget yrkande och 
finner att teknik- fritid- och kulturnämnden bifaller detsamma.      
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Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige 
att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och ser det som sitt eget och anser 
därmed medborgarförslaget vara besvarat. 
________________ 
Exp: 
Kommunstyrelsen 
Elena Johansson, kostchef 
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§ 164 Dnr 2019-000361 109 

Medborgarförslag - Angående matsedel och kosten på 
Listerbyskolan 
 

Sammanfattning  
 Vad är syftet med skolmåltiden? Skolan undrar om syftet är att maten ska 
ätas eller slängas?  
Budget och livsmedelsverkets näringsberäkningar kan inte styra matsedeln, 
om eleverna inte äter skolmaten slängs maten/pengarna och eleverna får 
ingen näring i sig alls. Skolmaten tillgodoser ett av de största mänskliga 
grundläggande behoven - eleverna behöver få energi för att växa, lära och 
utvecklas. 
Personal på skolan upplever dagligen konflikter angående skolmaten, då 
många elever inte äter den mat som serveras. Barn vill veta vad de äter och 
vill ha maten ren. Med ren mat menar vi att barnen kan se vad maten 
innehåller, gratänger i olika former är inte en rätt som fungerar, då slängs det 
mycket mat och vi får elever som inte fungerar i vår verksamhet. 
Vi undrar vad ändamålet är med den menyn som serveras idag? Mycket av 
maten är inte barnvänlig och innehåller namn och ingredienser som inte 
tilltalar eleverna. 
Eftersom vi vet att skolköken har olika förutsättningar blir det svårt att kunna 
genomföra den gemensamma matsedeln. 
Önskemål för oss är att eleverna blir delaktiga i sin skolmat och hälsa. Det 
kan vi genomföra om vi har en bra dialog och samarbete mellan kök, elever 
och personal. 
 
Låta ansvarig kökschef/kock utforma matsedeltillsammans med eleverna och 
personal på berörd skola. 
 
Vi pedagoger på skolorna upplever att matsituationen för eleverna har 
kommit till en gräns där vi anser att vi måste agera.    

Bedömning 
 Syftet med skolmåltiden är att eleverna ska erbjudas en god och 
näringsriktig skollunch för att kunna tillgodogöra sig skolans undervisning. 
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Idag har Ronneby kommun en gemensam matsedel för alla skolor utom 
Naturbruksgymnasiet. Den gemensamma matsedeln planeras tillsammans 
med 1:e kockar från våra stora tillagningskök för skolor, köket på Knut 
Hahn, Kallingeskolan och Backsippans förskola. Genom deras erfarenheter 
får vi till oss vad eleverna tyckt om tidigare rätterna och vad dom gärna 
önskar. 
 
Kostenheten genomför också matråd på alla skolor med eleverna där dom 
framför vilka maträtter dom tycker om och vilka dom tycker mindre om. Vid 
dessa matråd hör vi ofta att eleverna tycker väldigt olika om samma 
maträtter vilket även vi i kostenheten kan konstatera vid våra serveringar. 
Det är således svårt att få 100 % nöjda gäster.  
 
Listerbyskolan får mat som lagas på Backsippans förskola. Som ett led i att 
fortsätta utveckla skolmåltiderna och även minska svinnet kommer 
Backsippans 1:e kock planera sin egen matsedel med start vårterminen 2020. 
Barnen kommer även få en önskevecka per termin. Detta blir ett pilotprojekt 
i kostenheten som kommer följas upp. 
 
Kostenheten anser därmed att medborgarförslaget är besvarat.  

Förslag till beslut 
 Teknik- fritid- och kulturnämnden ställer sig bakom kostenhetens yttrande 
och ser det som sitt eget.    

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M). 

Yrkanden 
Ordförande Anders Bromée (M) yrkar att teknik- fritid- och kulturnämnden 
föreslår kommunfullmäktige att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och 
ser det som sitt eget och anser därmed medborgarförslaget vara besvarat.       

Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på sitt eget yrkande och 
finner att teknik- fritid- och kulturnämnden bifaller detsamma.      
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Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige 
att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och ser det som sitt eget och anser 
därmed medborgarförslaget vara besvarat. 
________________ 
Exp: 
Kommunstyrelsen 
Elena Johansson, kostchef 
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§ 165 Dnr 2019-000360 109 

Medborgarförslag - Angående matsedel och kosten på 
Listerbyskolan 
 

Sammanfattning  
 Vad är syftet med skolmåltiden? Skolan undrar om syftet är att maten ska 
ätas eller slängas?  
Budget och livsmedelsverkets näringsberäkningar kan inte styra matsedeln, 
om eleverna inte äter skolmaten slängs maten/pengarna och eleverna får 
ingen näring i sig alls. Skolmaten tillgodoser ett av de största mänskliga 
grundläggande behoven - eleverna behöver få energi för att växa, lära och 
utvecklas. 
Personal på skolan upplever dagligen konflikter angående skolmaten, då 
många elever inte äter den mat som serveras. Barn vill veta vad de äter och 
vill ha maten ren. Med ren mat menar vi att barnen kan se vad maten 
innehåller, gratänger i olika former är inte en rätt som fungerar, då slängs det 
mycket mat och vi får elever som inte fungerar i vår verksamhet. 
Vi undrar vad ändamålet är med den menyn som serveras idag? Mycket av 
maten är inte barnvänlig och innehåller namn och ingredienser som inte 
tilltalar eleverna. 
Eftersom vi vet att skolköken har olika förutsättningar blir det svårt att kunna 
genomföra den gemensamma matsedeln. 
Önskemål för oss är att eleverna blir delaktiga i sin skolmat och hälsa. Det 
kan vi genomföra om vi har en bra dialog och samarbete mellan kök, elever 
och personal. 
 
Låta ansvarig kökschef/kock utforma matsedeltillsammans med eleverna och 
personal på berörd skola. 
 
Vi pedagoger på skolorna upplever att matsituationen för eleverna har 
kommit till en gräns där vi anser att vi måste agera.       
  

Bedömning 
 Syftet med skolmåltiden är att eleverna ska erbjudas en god och 
näringsriktig skollunch för att kunna tillgodogöra sig skolans undervisning. 
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Idag har Ronneby kommun en gemensam matsedel för alla skolor utom 
Naturbruksgymnasiet. Den gemensamma matsedeln planeras tillsammans 
med 1:e kockar från våra stora tillagningskök för skolor, köket på Knut 
Hahn, Kallingeskolan och Backsippans förskola. Genom deras erfarenheter 
får vi till oss vad eleverna tyckt om tidigare rätterna och vad dom gärna 
önskar. 
 
Kostenheten genomför också matråd på alla skolor med eleverna där dom 
framför vilka maträtter dom tycker om och vilka dom tycker mindre om. Vid 
dessa matråd hör vi ofta att eleverna tycker väldigt olika om samma 
maträtter vilket även vi i kostenheten kan konstatera vid våra serveringar. 
Det är således svårt att få 100 % nöjda gäster.  
 
Listerbyskolan får mat som lagas på Backsippans förskola. Som ett led i att 
fortsätta utveckla skolmåltiderna och även minska svinnet kommer 
Backsippans 1:e kock planera sin egen matsedel med start vårterminen 2020. 
Barnen kommer även få en önskevecka per termin. Detta blir ett pilotprojekt 
i kostenheten som kommer följas upp. 
 
Kostenheten anser därmed att medborgarförslaget är besvarat.   
  

Förslag till beslut 
 Teknik- fritid- och kulturnämnden ställer sig bakom kostenhetens yttrande 
och ser det som sitt eget.    

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M) 

Yrkanden 
Ordförande Anders Bromée (M) yrkar att teknik- fritid- och kulturnämnden 
föreslår kommunfullmäktige att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och 
ser det som sitt eget och anser därmed medborgarförslaget vara besvarat.       

Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på sitt eget yrkande och 
finner att teknik- fritid- och kulturnämnden bifaller detsamma.      



 

Teknik-fritid- och kulturnämnden  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
30(60) 

2019-11-21  
 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige 
att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och ser det som sitt eget och anser 
därmed medborgarförslaget vara besvarat. 
________________ 
Exp: 
Kommunstyrelsen 
Elena Johansson, kostchef 
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§ 166 Dnr 2019-000359 109 

Medborgarförslag - Angående matsedel och kosten på 
Listerbyskolan 
 

Sammanfattning  
Vad är syftet med skolmåltiden? Skolan undrar om syftet är att maten ska 
ätas eller slängas?  
Budget och livsmedelsverkets näringsberäkningar kan inte styra matsedeln, 
om eleverna inte äter skolmaten slängs maten/pengarna och eleverna får 
ingen näring i sig alls. Skolmaten tillgodoser ett av de största mänskliga 
grundläggande behoven - eleverna behöver få energi för att växa, lära och 
utvecklas. 
Personal på skolan upplever dagligen konflikter angående skolmaten, då 
många elever inte äter den mat som serveras. Barn vill veta vad de äter och 
vill ha maten ren. Med ren mat menar vi att barnen kan se vad maten 
innehåller, gratänger i olika former är inte en rätt som fungerar, då slängs det 
mycket mat och vi får elever som inte fungerar i vår verksamhet. 
Vi undrar vad ändamålet är med den menyn som serveras idag? Mycket av 
maten är inte barnvänlig och innehåller namn och ingredienser som inte 
tilltalar eleverna. 
Eftersom vi vet att skolköken har olika förutsättningar blir det svårt att kunna 
genomföra den gemensamma matsedeln. 
Önskemål för oss är att eleverna blir delaktiga i sin skolmat och hälsa. Det 
kan vi genomföra om vi har en bra dialog och samarbete mellan kök, elever 
och personal. 
 
Låta ansvarig kökschef/kock utforma matsedeltillsammans med eleverna och 
personal på berörd skola. 
 
Vi pedagoger på skolorna upplever att matsituationen för eleverna har 
kommit till en gräns där vi anser att vi måste agera.  

Bedömning 
 Syftet med skolmåltiden är att eleverna ska erbjudas en god och 
näringsriktig skollunch för att kunna tillgodogöra sig skolans undervisning. 
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Idag har Ronneby kommun en gemensam matsedel för alla skolor utom 
Naturbruksgymnasiet. Den gemensamma matsedeln planeras tillsammans 
med 1:e kockar från våra stora tillagningskök för skolor, köket på Knut 
Hahn, Kallingeskolan och Backsippans förskola. Genom deras erfarenheter 
får vi till oss vad eleverna tyckt om tidigare rätterna och vad dom gärna 
önskar. 
 
Kostenheten genomför också matråd på alla skolor med eleverna där dom 
framför vilka maträtter dom tycker om och vilka dom tycker mindre om. Vid 
dessa matråd hör vi ofta att eleverna tycker väldigt olika om samma 
maträtter vilket även vi i kostenheten kan konstatera vid våra serveringar. 
Det är således svårt att få 100 % nöjda gäster.  
 
Listerbyskolan får mat som lagas på Backsippans förskola. Som ett led i att 
fortsätta utveckla skolmåltiderna och även minska svinnet kommer 
Backsippans 1:e kock planera sin egen matsedel med start vårterminen 2020. 
Barnen kommer även få en önskevecka per termin. Detta blir ett pilotprojekt 
i kostenheten som kommer följas upp. 
 
Kostenheten anser därmed att medborgarförslaget är besvarat.   

Förslag till beslut 
 Teknik- fritid- och kulturnämnden ställer sig bakom kostenhetens yttrande 
och ser det som sitt eget.    

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M). 

Yrkanden 
Ordförande Anders Bromée (M) yrkar att teknik- fritid- och kulturnämnden 
föreslår kommunfullmäktige att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och 
ser det som sitt eget och anser därmed medborgarförslaget vara besvarat.       

Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på sitt eget yrkande och 
finner att teknik- fritid- och kulturnämnden bifaller detsamma.      
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Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige 
att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och ser det som sitt eget och anser 
därmed medborgarförslaget vara besvarat. 
________________ 
Exp: 
Kommunstyrelsen 
Elena Johansson, kostchef 
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§ 167 Dnr 2019-000358 109 

Medborgarförslag - Angående matsedel och kosten på 
Listerbyskolan 
 

Sammanfattning  
Vad är syftet med skolmåltiden? Skolan undrar om syftet är att maten ska 
ätas eller slängas?  
Budget och livsmedelsverkets näringsberäkningar kan inte styra matsedeln, 
om eleverna inte äter skolmaten slängs maten/pengarna och eleverna får 
ingen näring i sig alls. Skolmaten tillgodoser ett av de största mänskliga 
grundläggande behoven - eleverna behöver få energi för att växa, lära och 
utvecklas. 
Personal på skolan upplever dagligen konflikter angående skolmaten, då 
många elever inte äter den mat som serveras. Barn vill veta vad de äter och 
vill ha maten ren. Med ren mat menar vi att barnen kan se vad maten 
innehåller, gratänger i olika former är inte en rätt som fungerar, då slängs det 
mycket mat och vi får elever som inte fungerar i vår verksamhet. 
Vi undrar vad ändamålet är med den menyn som serveras idag? Mycket av 
maten är inte barnvänlig och innehåller namn och ingredienser som inte 
tilltalar eleverna. 
Eftersom vi vet att skolköken har olika förutsättningar blir det svårt att kunna 
genomföra den gemensamma matsedeln. 
Önskemål för oss är att eleverna blir delaktiga i sin skolmat och hälsa. Det 
kan vi genomföra om vi har en bra dialog och samarbete mellan kök, elever 
och personal. 
 
Låta ansvarig kökschef/kock utforma matsedeltillsammans med eleverna och 
personal på berörd skola. 
 
Vi pedagoger på skolorna upplever att matsituationen för eleverna har 
kommit till en gräns där vi anser att vi måste agera.  

Bedömning 
 Syftet med skolmåltiden är att eleverna ska erbjudas en god och 
näringsriktig skollunch för att kunna tillgodogöra sig skolans undervisning. 



 

Teknik-fritid- och kulturnämnden  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
35(60) 

2019-11-21  
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Idag har Ronneby kommun en gemensam matsedel för alla skolor utom 
Naturbruksgymnasiet. Den gemensamma matsedeln planeras tillsammans 
med 1:e kockar från våra stora tillagningskök för skolor, köket på Knut 
Hahn, Kallingeskolan och Backsippans förskola. Genom deras erfarenheter 
får vi till oss vad eleverna tyckt om tidigare rätterna och vad dom gärna 
önskar. 
 
Kostenheten genomför också matråd på alla skolor med eleverna där dom 
framför vilka maträtter dom tycker om och vilka dom tycker mindre om. Vid 
dessa matråd hör vi ofta att eleverna tycker väldigt olika om samma 
maträtter vilket även vi i kostenheten kan konstatera vid våra serveringar. 
Det är således svårt att få 100 % nöjda gäster.  
 
Listerbyskolan får mat som lagas på Backsippans förskola. Som ett led i att 
fortsätta utveckla skolmåltiderna och även minska svinnet kommer 
Backsippans 1:e kock planera sin egen matsedel med start vårterminen 2020. 
Barnen kommer även få en önskevecka per termin. Detta blir ett pilotprojekt 
i kostenheten som kommer följas upp. 
 
Kostenheten anser därmed att medborgarförslaget är besvarat.   

Förslag till beslut 
 Teknik- fritid- och kulturnämnden ställer sig bakom kostenhetens yttrande 
och ser det som sitt eget.  

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M). 

Yrkanden 
Ordförande Anders Bromée (M) yrkar att teknik- fritid- och kulturnämnden 
föreslår kommunfullmäktige att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och 
ser det som sitt eget och anser därmed medborgarförslaget vara besvarat.       

Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på sitt eget yrkande och 
finner att teknik- fritid- och kulturnämnden bifaller detsamma.      
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Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige 
att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och ser det som sitt eget och anser 
därmed medborgarförslaget vara besvarat. 
________________ 
Exp: 
Kommunstyrelsen 
Elena Johansson, kostchef 
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§ 168 Dnr 2019-000357 109 

Medborgarförslag - Angående matsedel och kosten på 
Listerbyskolan 
 

Sammanfattning  
Vad är syftet med skolmåltiden? Skolan undrar om syftet är att maten ska 
ätas eller slängas?  
Budget och livsmedelsverkets näringsberäkningar kan inte styra matsedeln, 
om eleverna inte äter skolmaten slängs maten/pengarna och eleverna får 
ingen näring i sig alls. Skolmaten tillgodoser ett av de största mänskliga 
grundläggande behoven - eleverna behöver få energi för att växa, lära och 
utvecklas. 
Personal på skolan upplever dagligen konflikter angående skolmaten, då 
många elever inte äter den mat som serveras. Barn vill veta vad de äter och 
vill ha maten ren. Med ren mat menar vi att barnen kan se vad maten 
innehåller, gratänger i olika former är inte en rätt som fungerar, då slängs det 
mycket mat och vi får elever som inte fungerar i vår verksamhet. 
Vi undrar vad ändamålet är med den menyn som serveras idag? Mycket av 
maten är inte barnvänlig och innehåller namn och ingredienser som inte 
tilltalar eleverna. 
Eftersom vi vet att skolköken har olika förutsättningar blir det svårt att kunna 
genomföra den gemensamma matsedeln. 
Önskemål för oss är att eleverna blir delaktiga i sin skolmat och hälsa. Det 
kan vi genomföra om vi har en bra dialog och samarbete mellan kök, elever 
och personal. 
 
Låta ansvarig kökschef/kock utforma matsedeltillsammans med eleverna och 
personal på berörd skola. 
 
Vi pedagoger på skolorna upplever att matsituationen för eleverna har 
kommit till en gräns där vi anser att vi måste agera.  

Bedömning 
 Syftet med skolmåltiden är att eleverna ska erbjudas en god och 
näringsriktig skollunch för att kunna tillgodogöra sig skolans undervisning. 
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Idag har Ronneby kommun en gemensam matsedel för alla skolor utom 
Naturbruksgymnasiet. Den gemensamma matsedeln planeras tillsammans 
med 1:e kockar från våra stora tillagningskök för skolor, köket på Knut 
Hahn, Kallingeskolan och Backsippans förskola. Genom deras erfarenheter 
får vi till oss vad eleverna tyckt om tidigare rätterna och vad dom gärna 
önskar. 
 
Kostenheten genomför också matråd på alla skolor med eleverna där dom 
framför vilka maträtter dom tycker om och vilka dom tycker mindre om. Vid 
dessa matråd hör vi ofta att eleverna tycker väldigt olika om samma 
maträtter vilket även vi i kostenheten kan konstatera vid våra serveringar. 
Det är således svårt att få 100 % nöjda gäster.  
 
Listerbyskolan får mat som lagas på Backsippans förskola. Som ett led i att 
fortsätta utveckla skolmåltiderna och även minska svinnet kommer 
Backsippans 1:e kock planera sin egen matsedel med start vårterminen 2020. 
Barnen kommer även få en önskevecka per termin. Detta blir ett pilotprojekt 
i kostenheten som kommer följas upp. 
 
Kostenheten anser därmed att medborgarförslaget är besvarat.   

Förslag till beslut 
Teknik- fritid- och kulturnämnden ställer sig bakom kostenhetens yttrande 
och ser det som sitt eget.    

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M). 

Yrkanden 
Ordförande Anders Bromée (M) yrkar att teknik- fritid- och kulturnämnden 
föreslår kommunfullmäktige att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och 
ser det som sitt eget och anser därmed medborgarförslaget vara besvarat.       

Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på sitt eget yrkande och 
finner att teknik- fritid- och kulturnämnden bifaller detsamma.      
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Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige 
att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och ser det som sitt eget och anser 
därmed medborgarförslaget vara besvarat. 
________________ 
Exp: 
Kommunstyrelsen 
Elena Johansson, kostchef 
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§ 169 Dnr 2019-000356 109 

Medborgarförslag - Angående matsedel och kosten på 
Listerbyskolan 
 

Sammanfattning  
Vad är syftet med skolmåltiden? Skolan undrar om syftet är att maten ska 
ätas eller slängas?  
Budget och livsmedelsverkets näringsberäkningar kan inte styra matsedeln, 
om eleverna inte äter skolmaten slängs maten/pengarna och eleverna får 
ingen näring i sig alls. Skolmaten tillgodoser ett av de största mänskliga 
grundläggande behoven - eleverna behöver få energi för att växa, lära och 
utvecklas. 
Personal på skolan upplever dagligen konflikter angående skolmaten, då 
många elever inte äter den mat som serveras. Barn vill veta vad de äter och 
vill ha maten ren. Med ren mat menar vi att barnen kan se vad maten 
innehåller, gratänger i olika former är inte en rätt som fungerar, då slängs det 
mycket mat och vi får elever som inte fungerar i vår verksamhet. 
Vi undrar vad ändamålet är med den menyn som serveras idag? Mycket av 
maten är inte barnvänlig och innehåller namn och ingredienser som inte 
tilltalar eleverna. 
Eftersom vi vet att skolköken har olika förutsättningar blir det svårt att kunna 
genomföra den gemensamma matsedeln. 
Önskemål för oss är att eleverna blir delaktiga i sin skolmat och hälsa. Det 
kan vi genomföra om vi har en bra dialog och samarbete mellan kök, elever 
och personal. 
 
Låta ansvarig kökschef/kock utforma matsedeltillsammans med eleverna och 
personal på berörd skola. 
 
Vi pedagoger på skolorna upplever att matsituationen för eleverna har 
kommit till en gräns där vi anser att vi måste agera.  

Bedömning 
 Syftet med skolmåltiden är att eleverna ska erbjudas en god och 
näringsriktig skollunch för att kunna tillgodogöra sig skolans undervisning. 
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Idag har Ronneby kommun en gemensam matsedel för alla skolor utom 
Naturbruksgymnasiet. Den gemensamma matsedeln planeras tillsammans 
med 1:e kockar från våra stora tillagningskök för skolor, köket på Knut 
Hahn, Kallingeskolan och Backsippans förskola. Genom deras erfarenheter 
får vi till oss vad eleverna tyckt om tidigare rätterna och vad dom gärna 
önskar. 
 
Kostenheten genomför också matråd på alla skolor med eleverna där dom 
framför vilka maträtter dom tycker om och vilka dom tycker mindre om. Vid 
dessa matråd hör vi ofta att eleverna tycker väldigt olika om samma 
maträtter vilket även vi i kostenheten kan konstatera vid våra serveringar. 
Det är således svårt att få 100 % nöjda gäster.  
 
Listerbyskolan får mat som lagas på Backsippans förskola. Som ett led i att 
fortsätta utveckla skolmåltiderna och även minska svinnet kommer 
Backsippans 1:e kock planera sin egen matsedel med start vårterminen 2020. 
Barnen kommer även få en önskevecka per termin. Detta blir ett pilotprojekt 
i kostenheten som kommer följas upp. 
 
Kostenheten anser därmed att medborgarförslaget är besvarat.   

Förslag till beslut 
Teknik- fritid- och kulturnämnden ställer sig bakom kostenhetens yttrande 
och ser det som sitt eget.    

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M). 

Yrkanden 
Ordförande Anders Bromée (M) yrkar att teknik- fritid- och kulturnämnden 
föreslår kommunfullmäktige att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och 
ser det som sitt eget och anser därmed medborgarförslaget vara besvarat.       

Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på sitt eget yrkande och 
finner att teknik- fritid- och kulturnämnden bifaller detsamma.      
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Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige 
att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och ser det som sitt eget och anser 
därmed medborgarförslaget vara besvarat. 
________________ 
Exp: 
Kommunstyrelsen 
Elena Johansson, kostchef 
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§ 170 Dnr 2019-000355 109 

Medborgarförslag - Angående matsedel och kosten på 
Listerbyskolan 
 

Sammanfattning  
Vad är syftet med skolmåltiden? Skolan undrar om syftet är att maten ska 
ätas eller slängas?  
Budget och livsmedelsverkets näringsberäkningar kan inte styra matsedeln, 
om eleverna inte äter skolmaten slängs maten/pengarna och eleverna får 
ingen näring i sig alls. Skolmaten tillgodoser ett av de största mänskliga 
grundläggande behoven - eleverna behöver få energi för att växa, lära och 
utvecklas. 
Personal på skolan upplever dagligen konflikter angående skolmaten, då 
många elever inte äter den mat som serveras. Barn vill veta vad de äter och 
vill ha maten ren. Med ren mat menar vi att barnen kan se vad maten 
innehåller, gratänger i olika former är inte en rätt som fungerar, då slängs det 
mycket mat och vi får elever som inte fungerar i vår verksamhet. 
Vi undrar vad ändamålet är med den menyn som serveras idag? Mycket av 
maten är inte barnvänlig och innehåller namn och ingredienser som inte 
tilltalar eleverna. 
Eftersom vi vet att skolköken har olika förutsättningar blir det svårt att kunna 
genomföra den gemensamma matsedeln. 
Önskemål för oss är att eleverna blir delaktiga i sin skolmat och hälsa. Det 
kan vi genomföra om vi har en bra dialog och samarbete mellan kök, elever 
och personal. 
 
Låta ansvarig kökschef/kock utforma matsedeltillsammans med eleverna och 
personal på berörd skola. 
 
Vi pedagoger på skolorna upplever att matsituationen för eleverna har 
kommit till en gräns där vi anser att vi måste agera.  

Bedömning 
 Syftet med skolmåltiden är att eleverna ska erbjudas en god och 
näringsriktig skollunch för att kunna tillgodogöra sig skolans undervisning. 
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Idag har Ronneby kommun en gemensam matsedel för alla skolor utom 
Naturbruksgymnasiet. Den gemensamma matsedeln planeras tillsammans 
med 1:e kockar från våra stora tillagningskök för skolor, köket på Knut 
Hahn, Kallingeskolan och Backsippans förskola. Genom deras erfarenheter 
får vi till oss vad eleverna tyckt om tidigare rätterna och vad dom gärna 
önskar. 
 
Kostenheten genomför också matråd på alla skolor med eleverna där dom 
framför vilka maträtter dom tycker om och vilka dom tycker mindre om. Vid 
dessa matråd hör vi ofta att eleverna tycker väldigt olika om samma 
maträtter vilket även vi i kostenheten kan konstatera vid våra serveringar. 
Det är således svårt att få 100 % nöjda gäster.  
 
Listerbyskolan får mat som lagas på Backsippans förskola. Som ett led i att 
fortsätta utveckla skolmåltiderna och även minska svinnet kommer 
Backsippans 1:e kock planera sin egen matsedel med start vårterminen 2020. 
Barnen kommer även få en önskevecka per termin. Detta blir ett pilotprojekt 
i kostenheten som kommer följas upp. 
 
Kostenheten anser därmed att medborgarförslaget är besvarat.   

Förslag till beslut 
Teknik- fritid- och kulturnämnden ställer sig bakom kostenhetens yttrande 
och ser det som sitt eget.    

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M). 

Yrkanden 
Ordförande Anders Bromée (M) yrkar att teknik- fritid- och kulturnämnden 
föreslår kommunfullmäktige att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och 
ser det som sitt eget och anser därmed medborgarförslaget vara besvarat.       

Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på sitt eget yrkande och 
finner att teknik- fritid- och kulturnämnden bifaller detsamma.      
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Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige 
att ställa sig bakom kostenhetens yttrande och ser det som sitt eget och anser 
därmed medborgarförslaget vara besvarat. 
________________ 
Exp: 
Kommunstyrelsen 
Elena Johansson, kostchef 
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§ 171 Dnr 2019-000514 109 

Medborgarförslag - Anlägg utegym som en slinga längs 
med elljusspåret i Brunnsskogen 
 

Sammanfattning  
Ett medborgarförslag är inskickat av Per Dahlgren gällande utegym i 
Brunnsparken. Förslagsställaren vill att det placeras olika redskap/ hinder 
längs den befintliga slingan.  

Bedömning 
 Det pågår en utredning om framtida utveckling av Brunnsparken i sin 
helhet. Ansvarig är Gata och Parkenheten inom kommunen. Alla 
medborgarförslag som handlar om utveckling inom området hänskjuts till 
denna utredning för vidare hantering.     

Förslag till beslut 
Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att medborgarförslaget hanteras 
inom ramen för projektet utveckling av Brunnsparken inom Gata och 
Parkeneheten. Därmed anses medborgarförslaget besvarat.   

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M). 

Yrkanden 
Ordförande Anders Bromée (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget.      

Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på föreliggande yrkande 
och finner att teknik- fritid- och kulturnämnden bifaller detsamma.       

Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige 
besluta att medborgarförslaget hanteras inom ramen för projektet utveckling 
av Brunnsparken inom Gata och Parkeneheten. Därmed anses 
medborgarförslaget besvarat. 
________________ 
Exp: 
Kommunstyrelsen 
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Shirin Sahebjamee, handläggare fritid- och kulturenheten 
Patrik Hellsberg, gatu/parkchef 
Niclas Martinsson, t f verksamhetschef fritid- och kulturenheten 
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§ 172 Dnr 2019-000517 109 

Medborgarförslag - rusta upp den gamla tennisplanen 
på östra Hulta 
 

Sammanfattning  
 Ett medborgarförslag är inskickat av Tobias Hultgren gällande den gamla 
tennisplanen på östra Hulta. Det är en tennisplan med asfaltyta. Kommunen 
har inte haft någon skötsel av planen och inte heller någon förening.    

Bedömning 
 Det ekonomiska läget för kommunen samt det faktum att det finns många 
tennisbanor i Brunnsparken gör att det inte är aktuellt att iordningställa 
planen som tennisplan. Det ligger inte heller i kommunens strategi att 
iordningställa ytan som spontanidrottsplats. Kommunens plan för dessa är i 
det närmaste klar med satsning på anläggningar på landsbygden.   

Förslag till beslut 
Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar med stöd av bedömningen ovan 
att föreslå Kommunfullmäktige att avslå medborgarförslaget om att rusta 
upp gamla tennisplanen på östra Hulta.   

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M), Willy Persson (KD), 
Thommy Persson (S) och Anders Petersson (C). 

Yrkanden 
Ordförande Anders Bromée (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget.      

Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på föreliggande yrkande 
och finner att teknik- fritid- och kulturnämnden bifaller detsamma.      

Beslut 
Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar med stöd av bedömningen ovan 
att föreslå Kommunfullmäktige att avslå medborgarförslaget om att rusta 
upp gamla tennisplanen på östra Hulta. 
________________ 
Exp: 
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Kommunstyrelsen 
Shirin Sahebjamee, handläggare fritid- och kulturenheten 
Niclas Martinsson, t f verksamhetschef fritid- och kulturenheten 
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§ 173 Dnr 2019-000513 109 

Medborgarförslag - Uppmärksamhetslampa eller 
trafikljus vid rondell Järnvägsgatan/Karlskronavägen 
 

Sammanfattning  
I ett medborgarförslag som inkommit till Ronneby kommun att det skulle 
behövas uppmärksamhetslampa eller trafikljus vid övergångstället i 
anslutning till rondellen Järnvägsgatan/Karlskronavägen på grund av att det 
är dålig sikt åt höger om det kommer gående eller cyklister när man kommer 
från Järnvägsgatan.   

Bedömning 
 Det finns två övergångsställe i anslutning till rondellen, ett vid 
Järnvägsgatan och ett vid Angelskogsvägen. Rondellen, vägarna och 
övergångsställena är belysta. Vi har gjort besök på platsen och vi bedömer 
att det inte är några dåliga siktförhållanden vid de två övergångsställen, se 
bilaga 1.  
Växtligheten vid övergångsstället klarar den så kallade ”sikttriangeln”. Vi 
har påtalat för Parkenheten att det är viktigt att hålla ner vegetationen. 
Enligt STRADA (Transportstyrelsens informationssystem för olyckor och 
skador i trafiken) har det inte rapporterats från polis eller sjukvård några 
olyckor på de aktuella övergångsställena under de senaste fem åren.   

Förslag till beslut 
 Teknik- fritid- och kulturförvaltningen föreslår Teknik- fritid- och 
kulturnämnden att avslå förslaget med uppmärksamhetslampa eller trafikljus 
vid övergångstället i anslutning till rondellen 
Järnvägsgatan/Karlskronavägen med motiveringen att siktförhållanden är bra 
vid de två övergångsställen.   

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M), Teo Zickbauer (S), 
Jesper Rehn (L), Martin Johansson (S), Anders Petersson (C) och Thommy 
Persson (S). 

Yrkanden 
Ordförande Anders Bromée (M) yrkar att teknik-fritid och kulturnämnden 
föreslår kommunfullmäktige att uppdra åt teknik- fritid- och 
kulturförvaltningen att utreda frågan vidare och se över alternativa lösningar 
för att förbättra trafiksituationen i rondellen järnvägsgatan/karlskronavägen 
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utan att investera i uppmärksamhetslampa eller trafikljus, med detta anses 
medborgarförslaget besvarat.            

Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på sitt eget yrkande och 
finner att teknik- fritid- och kulturnämnden bifaller detsamma.      

Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar föreslå kommunfullmäktige att 
uppdra åt teknik- fritid- och kulturförvaltningen att utreda frågan vidare och 
se över alternativa lösningar för att förbättra trafiksituationen i rondellen 
järnvägsgatan/karlskronavägen utan att investera i uppmärksamhetslampa 
eller trafikljus, med detta anses medborgarförslaget besvarat. 
________________ 
Exp: 
Kommunstyrelsen 
Ann Thomasson, trafikansvarig 
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§ 174 Dnr 2019-000158 510 

Förslag på hastighetsöversyn i Eringsboda, Ronneby 
kommun 
 

Sammanfattning  
Eringsboda Samhällsförening har ansökt till Ronneby kommun om 
hastighetsbegränsning till 30 km/h utmed väg 653, Vävarevägen och 
Blankvägen. Skälet som anges är att det är skolområde. 
Ansökan gäller också hastighetsbegränsning till 40 km/h utmed väg 122. I 
ansökan anges bland annat att tunga fordon och andra fordon kör alldeles för 
fort. (bilaga: Karta 1) 

Bedömning 
Innan en kommun beslutar föreskrifter om hastighetsbegränsning enligt 3 
kap. 17 § andra stycket eller lokala trafikföreskrifter enligt 1 § ska 
Polismyndigheten och väghållarna som berörs lämnas tillfälle att yttra sig. 
 
Polismyndigheten har inget att erinra mot ansökan om sänkt 
hastighetsbegränsning. 
 
Väghållningsmyndigheten, Trafikverket Region Syd, har inget att erinra mot 
ansökan om sänkt hastighetsbegränsning till 40 km/tim utmed väg 122 om 
det görs en hastighetsöversyn för hela tättbebyggda området.  
De föreslår avslag på ansökan om sänkt hastighetsbegränsning till 30 km/tim 
utmed del av väg 653 inom tättbebyggt område för Eringsboda, Ronneby 
kommun med motiveringen att förekomsten av permanenta sträckor med 30 
km/tim ska vara förbehållna kortare sträckor utanför t ex skolor eller i 
tydliga centrummiljöer, där gående har starka behov av att kontinuerligt 
korsa vägen. 
Skolverksamheten är väl avskild från väg 653. All skolverksamhet är förlagd 
söder om väg 653, vilket gör att behov av att kontinuerligt korsa väg 653 inte 
föreligger. Om hastighetsöversyn för hela tättbebyggda området genomförs 
bedömer de att 40 km/tim är en lämplig hastighetsbegränsning för väg 653.  
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Trafikverket föreslår och ställer sig positiva till att kommunen genomför en 
hastighetsöversyn med förändring till 40 km/tim som grundhastighet inom 
tättbebyggt område i Eringsboda. En samlad översyn behövs för att undvika 
plottrighet med till exempel 40 km/tim på vissa vägar och 50 km/tim in på 
anslutande gator. 
 
Ronneby kommuns förslag på hastighetsöversyn med förändring är 40 km/h 
som grundhastighet inom det tättbebyggda området i Eringsboda (bilaga: 
Ronneby kommuns lokala trafikföreskrifter om tättbebyggt område inom 
Eringsboda). Runt skolområdet (Vävarevägen och Blankvägen) är vårt 
förslag 30 km/h (bilaga: Karta 2). 
 
Polismyndigheten, väghållningsmyndigheten Trafikverket Region Syd,  
väghållarna Sörgårdsvägens Vägsamfällighetsförening och Eringsboda 
Samhällsförening har haft möjlighet att yttra sig och de är alla positiva till 
förslaget på hastighetsöversyn med förändring till 40 km/h som 
grundhastighet inom det tättbebyggda området i Eringsboda, Ronneby 
kommun samt införa 30 km/h runt skolområdet (Vävarevägen och 
Blankvägen). 
   

Förslag till beslut 
Teknik- fritid- och kulturförvaltningen föreslår att teknik- fritid- och 
kulturnämnden att godkänna förslaget på hastighetsöversyn med förändring 
till 40 km/h som grundhastighet inom det tättbebyggda området i 
Eringsboda, Ronneby kommun samt införa 30 km/h runt skolområdet 
(Vävarevägen och Blankvägen).   

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M). 

Yrkanden 
Ordförande Anders Bromée (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget.      

Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på sitt eget yrkande och 
finner att teknik- fritid- och kulturnämnden bifaller detsamma.      
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Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att godkänna förslaget på 
hastighetsöversyn med förändring till 40 km/h som grundhastighet inom det 
tättbebyggda området i Eringsboda, Ronneby kommun samt införa 30 km/h 
runt skolområdet (Vävarevägen och Blankvägen). 
________________ 
Exp: 
Ann Thomasson, trafikansvarig 
Eringsboda Samhällsförening 
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§ 175 Dnr 2019-000539 006 

Förslag till avgifter för förtroendevaldas fika 
 

Sammanfattning  
 Nämndsekreterare har av nämndsordföranden fått i uppdrag att se över 
alternativen för fika under teknik- fritid- och kulturnämndens sammanträden. 
 
Cafeterian – Daglig verksamhet 
Då personalen i cafeterian redan idag har en ansträngd situation skulle ökat 
antal spontana besök i cafeterian förvärra arbetsmiljön. Det kan uppstå 
problem eftersom beställningar måste ske minst fyra dagar i förväg. 
Svårigheter att bedöma hur mycket som ska beställas från dag till dag 
föreligger.  
 
Man bör ta i beaktande att daglig verksamhet bedrivs i Cafeterian. Det är 
viktigt att den personal som arbetar i cafeterian inte utsätts för stress eller på 
annat sätt oroas. Vikten av planerade arbetsuppgifter på grund av detta gör 
att förbeställning av kaffe till sammanträdena sker. Ett stort bortfall av 
nyttjande av denna tjänst kan få till följd att den dagliga verksamheten inte 
längre kan bedrivas. Detta skulle i sin tur vara förödande för personal som 
redan har det svårt på arbetsmarknaden. 
 
Samråd med Personal och Löner 
Sekretariatet har samrått med Personal som förordar att schablonavdrag dras 
på arvodet en gång om året för samtliga ledamöter/ersättare i teknik- fritid- 
och kulturnämnden. Att betala med swish anses för omfattande då 
cafépersonalen i det fallet behöver checka av mot listor.  

Bedömning 
Kostnad och betalning 
En förtroendevald som under ett nämndsammanträde dricker 
förmiddagskaffe med halv fralla/smörgås gör det till en kostnad av arton (18) 
kronor kr. För ett år, vilket innebär elva ordinarie nämndssammanträden, ger 
det en årskostnad på 198 kr/förtroendevald. 
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Förslagsvis väljer varje förtroendevald själv huruvida denne medger avdrag 
för fika eller ej. Personlig attestering ligger till grund för avdraget via lön 
(medgivande/ej medgivande närsluts detta förslag). 
Vissa förtroendevalda har existerande fikaabonnemang hos cafeterian, de får 
kaffe och fralla som vanligt och omfattas inte av förslaget.      

Förslag till beslut 
Teknik- fritid- och kulturnämndens beredningsutskott föreslår att ett avdrag 
om 198 kr/förtroendevald dras årligen från arvodet i januari och att tjänsten 
från cafeterian därmed behålls oförändrad. Förtroendevalda med existerande 
fikaabonnemang i cafeterian påverkas inte. Avdraget är frivilligt.  

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M), Jesper Rehn (L), 
Martin Johansson (S), Thommy Persson (S), Tony Holgersson (SD), Anders 
Petersson (C) och Omid Hassib (V). 

Yrkanden 
Jesper Rehn (L) yrkar bifall till beredningsutskottets förslag.      

Propositionsordning 
Ordförande Anders Bromée (M) ställer proposition på föreliggande yrkande 
och finner att teknik- fritid- och kulturnämnden bifaller detsamma.      

Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att ett avdrag om 198 
kr/förtroendevald dras årligen från arvodet i januari och att tjänsten från 
cafeterian därmed behålls oförändrad. Förtroendevalda med existerande 
fikaabonnemang i cafeterian påverkas inte. Avdraget är frivilligt. 
________________ 
Exp: 
Kanslienheten 
Roland Edvinsson, enhetschef arbetsmarknad 
Cafeterian för kännedom 
Personalenheten, lön 
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§ 176 Dnr 2019-000148 009 

Delgivningsärenden 
 

Sammanfattning  
 Följande delgivningsärenden föreligger inför sammanträdet: 
 
Protokollsutdrag KF 191031 § 311 Taxor måltidsverksamhet 2019 
Protokollsutdrag KF 191031 § 310 Ombyggnad Hjorthöjdens förskolas kök 
– KF godkänner förslag nummer tre: tillagningskök med samma 
personalkostnader som idag, inga transportkostnader men ökad 
hyreskostnad. Investeringar ryms inom ram. 
Protokollsutdrag KF 191031 § 314 Kartläggning av alla kommunala 
verksamheters externa hyreskontrakt – Kommunfullmäktige beslutar att se 
det särskilda uppdraget som avrapporterat. 
Protokollsutdrag Äldrenämnden 191023 § 169 Övriga frågor – Hemställan 
om redovisning för dygnskostnad och portionskostnad för mat som serveras 
äldre genom kostenheten. 
Protokollsutdrag Kulturutskottet 191023 § 42 Sammanträdesdatum för 
kulturutskottet 2020. 
Protokollsutdrag KSAU 191007 § 389 Renovering/ombyggnation av 
kulturcentrum i Ronneby. 
Protokollsutdrag KS 191001 § 275 Delårsrapport 2019-08-31 för Ronneby 
kommun – 
KS beslutar att anslå 700 tkr från KS reserv för oförutsedda utgifter till TFK 
för att kompensera för den budgeterade uteblivna intäkten 2019 från AB 
Ronnebyhus 
KS anmodar nämnderna att göra en bedömning av det ekonomiska utfallet 
utifrån kommunfullmäktiges ekonomistyrningsprincip. För samtliga 
nämnder gäller generellt att löpande arbeta med att kostnadseffektivisera 
sina verksamheter, samt att vara restriktiva avseende styrbara kostnader. 
Delårsrapporten jämte nämndernas rapporter avges till KF. 
Uppföljningen av mål samt redovisningen av särskilda uppdrag noteras till 
protokollet. 
KS förlänger beslut om anställnings- och inköpsstopp fattat av KS 2019-06-
04 under § 235 till och med 2020-04-31. 
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KS uppmanar nämnderna att förlänga beslut om inköpsstopp fattat av KS 
2019-06-04 under § 235 till och med 2020-04-31. 
 
Protokollsutdrag KF 191031 § 304 Delårsrapport 2019-08-31 för Ronneby 
kommun – KF fastställer delårsrapporten. 
 

Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att notera informationen till 
protokollet. 
________________ 
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§ 177 Dnr 2019-000162 002 

Delegationsbeslut 2019 
 

Sammanfattning  
Följande delegationsbeslut återrapporteras: - Sammanställning över 
delegationsbeslut september, till detta protokoll bifogad bilaga 4.       

Deltar i debatten 
Deltar i debatten gör ordförande Anders Bromée (M). 

Beslut 

Teknik- fritid- och kulturnämnden beslutar att notera informationen till 
protokollet. 
________________ 
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§ 178 Dnr 2019-000081 009 

Övriga frågor 
 

Sammanfattning  
Inga övriga frågor föreligger.     
________________ 
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Mark- och exploateri ngsenheten
q

o Mark- och exploateri ngschef
o Exploateri ngsingenjörer 2 st
o Markförvaltare
o Byggprojektledare 2 st
o Arkitekt
o G|S-samordnare
o Lokalstrateg
o Handläggare
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\_-).* Vad go r MEX?

. Planerar, utvecklar och avyttrar planlagd och byggklar mark.. Planerar och bygger ut allmän platsmark i utbyggnadsområden samt ny-
och ombyggnation av större konstruktions- och-änläggningsprojekt.

. Ny- och ombyggnationsprojekt

. Vi är en part i detaljplaneprocessen för att få fram bra och genomförbara DP. Vi marknadsför stadens etableringsmojligheter för verksamheter samt ger
service i näringslivs- och etableringsfrågor.

. Vi är en del av planeringen o_ch utvecklingen av trafiksystemet och jobbar
för bättre framkomlighet, trafikmiljö och träfiksäkerhet.

. Vi arbetar med verksamhetsplanering, uppfoljning, övergripande
utredningar, projektstöd och koordinering.

. Hanterar markmiljöfrågor såsom sanering och plan-och bygglovsremisser
för hela kommunledningsförvaltningen. -

. Ansvarar for den interna projekteringsverksamheten.

. Lokalsamordning

. Kartansvar för hela kommunen inklusive stödfunktion till förvaltningar
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Markpo titik

q
. Styrning genom detaljplan, ffiärkanvisning och bygglov. Sammanlagt äger kommunen ca 4000 ha mark.. En stor del av kommunens mark ligger i strategiska lägen i

förhållande till den planerade bebyggelsen som redovi-sas i

översiktsplanen och till den mark som behövs for att möta
efterfrågan på bostäder.. Kommunen har successivt köpt mark i närheten av tätorten för
framtida exploateri ngsbehov.

' Den skog som kommunen äger kan användas vid till exempel
strateg iska markbyten.

. Genom att planlägga på egen mark kan man påverka utformningen
av bebyggelsen i stor utsträckning och även styra
sam häl lsutveckl i ngen.

' Möjligheten att byta mark för att kunna exploatera i önskade
omraoen.
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Hur jobbar vi?
. Vl arbetar för att undvika problem som kan uppkomma vid planering

och genomförande.
. Arbetar med ge-nomförandefrågorna så tidigt som möjligt, helst redan

i arbeten med OP för att se vilken utbyggnad av teknisk och social
infrastruktur som krävs

. Beskriver i planbeskrivningen hur detaljplanen ska genomföras.

. Arbetar för en intern samsyn mellan planläggning, bygglovgivning
och näringsliv.

. Använder mojligheten att styra plangenomförande via
markanvisningsavtal

. Många vill arbeta med detaljplaner som mojliggör olika
användningsområden och lämnar frihet for bebyggelseutformning.
Vi uppmuntrar byggherren att vara aktiv för att minska tidsåtgång i

plan- och byggprocessen genom parallella processer, till exempel:
Fastighetsbildning kan inledas redan under detaljplanearbetet.

. Bygglov kan ges under planprocessen med villkor att detaljplanen
vunnit laga kraft.
All planering av utveckling behöver inte ske i PBl-systemet.a
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Mark

o Stort markinnehav ca 4000 ha
o Strategiskt läge
o Aktiv markförvärvspolitik under tid
o Översiktsplanen ligger till grund för

markförvärv
o Varför markanvisning ar?
o Marken säljs succesivt
o Säkerställer att det finns planreserv
o Mark för kommunala behov
o Köp av strategisk mark
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S:s Vem gör vad?

ld6 markägare, kommun, entreprenör
Förarbete markägaren

Planprocess kommun

Bygglov - byggherre

Projektering byggherre lentreprenör
Byggnation entreprenör
Färdig byggnad eller markanläggning
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s=}s lntressenter?

o Exploatörer
o Kommun och region
o Närboende
o Närliggande verksamheter
o Intressegrupper
o Föreningar
o Samhället i övrigt
o Mmmm
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Kommunens ro11

. Exploateringsprocessen är en viktig nyckel för samhällsutvecklingen

. Kommunen har planmonopol
o Kommunens strategi och handläggning påverkar exploatörerna
o Kommunens agerande påverkar exploatörernas ekonomi
. Kommunens agerande påverkar ett stort antal intressenter
. Många intressenter som skall samordnas
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Exploatörens ro11

. Exploatörernas och andra intressenters medverkan krävs för en
framgångsrik plan- och exploateringsprocess

. Exploatörernas och andra intressenter påverkar möjligheten till en
framgångsrik plan- och exploateringsprocess

o Exploateringsprocessen skapar "värden'n
. Kunskap krävs om värdetillväxten för att kunna leda och styra

processen
. Kunskap krävs för att samordna olika intressentbehov
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En del av pågående projekt
exploateri ng

o Kilen bostadsrätter, hyresrätter, äldreboende
o Bustorp/Droppemåla (C4) bostadsrätter
o Droppemåla (Möllan) hyresrätter
o Johannishus villabebyggelse
o Stenåsa bebyggelseform under förhandling
o Bustorp (BoKlok) bostadsrätter
o Viggenområdet verksamhetsområde
o Ronneby Marina (Östra piren) verksamhetsområde
o Aspan villabebyggelse
o Södra Kallinge + Slättagårdsvägen förskola
o Gärdet (Östra infarten) verksamhetsområde
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En del av pagående byggprojekt...

o Soft CenterArena
o Ombyggnation stadshuset
o Ombyggnation av kök
o Spontanidrottsplatser
o Ombyggnation Kal lingeskolan
o Tätskikt Kd linge simhall
o Paviljonger Slättagårdskolan
o Framtidens skolor
o Nytt arkiv

*fu
KOMN,lUN
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En del av förberedande arbete...

o Svarven (Framtidens skolor)
o Johannishus framtida exploateri ng
o Björnen 10
o Bräkne-Hoby
o Bustorp (BoKlok)
o Fortsättning Viggenområdet
o Flertalet detaljplaner som är pågående
o Avslutande av gamla avtal

uÅs&&--u
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Anna Hinseäng
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TEKNTK, FRtTtD OCH KULTURNÄMNDEN (TKR)
RAPPORT 1

TOTALT
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

Budget 2019 Utfall okt Aterstår Förbrukat %

86

84

82

78

78

78

50 TEKNISK FÖRVALTNING
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

51 FASTIGHETSENHETEN
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

53 GATU- OCH PARKENHETEN
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

55 KOSTENHETEN
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

56 FRITID. OCH KULTURENHETEN
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

-169 994

102 828

179 463

72 678

17 491

202 466

-2292
2764

2291
2763

-117 361

I 509

57 454

54 635

13 189

17 426

-27 883
24 465

44 196

12 691

3 271

56 740

-17 111

43 858

32045
827

165

59 784

-5 347

21 349

43 449

4 525

-145 975
86 058

147 357

56 888

13 627

1 57 955

-1674
2 140

1 506

1 973

-98 009

7 145

43 377

43 356

10 388

6 258

-26499
21 276

38 691

9 888

2 451

45 808

-13 538

36 843

26 433

581

117

50 436

-6 253

17 819

37 344

3 063

-24 019

16770

32 106

15 790

3 864

44 511

-19 352

2364
14 077

11 279

2801
11 168

-1 384

3 189

5 505

2 803

820

10932

-3 573

7 015

5 612

246

48

I 348

906

3 530

6 105

1 462

-618

624

785

790

73

77

66

71

84

75

76

79

79

36

95

87

88

78

75

81

79

84

83

70

71

84

117

84

86

68

Sida 1
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TEKNIK, FRTTID OCH KULTURNÄMNDEN C[KR)
RAPPORT 1

lnternränta

RESULTAT

59 NÄMND TFK
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

Budget 2019

866

64842

0

883

28

911

Utfallokt
670

52643

Aterstår
196

12 199

Förbrukat %

77

81

0

94

19

92

3

49

23

75

-3

834

5

836

ilo
/4

Sida 2



Bitagc 3
TEKNIK, FRIID ocH KULTURNÄMNDEN (rKR)
RAPPORT 2

50 TEKNISK FÖRVALTNING
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

250 PARKERING
lntäkter

Övriga kostnader

RESULTAT

251 TRAFIKSÄKERHET
lntäkter

Övriga kostnader

RESULTAT

252 OMHÄNDERTAGANDE AV FORDON
lntäkter

Övriga kostnader

RESULTAT

278 KALKNING
lntäkter
Övriga kostnader

RESULTAT

720 SALUTORGSPLATSER
lntäkter

Övriga kostnader

RESULTAT

870 TEKNISKADM
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

51 FASTIGHETSENHETEN
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

Budget 2019 Utfall okt Aterstår Förbrukat %

-2292
2764
2291
2763

-1 140

676

-464

-10

25

15

-1674
2 140

1 506

1 973

-801

825

24

-8

2 140

156

2288

-98 009

7 145

43 377

43 356

10 388

6 258

-356

246

-1 09

-618

624

785

790

73

77

66

71

0

75

75

-92

60

-32

-784

430

-355

0

29

29

-60

36

-24

-20

30

11

196

122

72

76

72

24

65

60

75

0

46

46

10

-5

4

-249

325

76

-32

24

-8

69

64

77

0

39

38

84

75

76

79

79

36

-1 050

1 150

100

0

2764

305

3 069

-117 361

I 509

57 454

54 635

13 189

17 426

8

624

149

781

-19 352
2364

14 077

11 279

2801

11 168

0

77

51

75

Sida t
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TEKN|K, FRtTtD OCH KULTURNÄMNDEN CrKR)
RAPPORT 2

204 REGLER- O SANERINGSFAST
lntäkter

Övriga kostnader

lnternränta

RESULTAT

61 O ARBETSMARKNADSAVDELN I NG
Övriga kostnader
RESULTAT

620 NAVIGATOR.CruÄGLEDN.C
Övriga kostnader
RESULTAT

701 IND. LAGER- AFFÄRS- KONT
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

703 SAMLINGS- O FÖRENINGSLOK.
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

731 BOSTÄDER
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

743 S](ARGARDSTRAFIK
lntäkter

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

Budget 2019 Utfall okt Aterstår Förbrukat %

86

51

0

-1 55

2

2

-59

69

0

10

0

0

0

0

-9

34

0

25

-50

35

0

-15

-7

-7

-614

-34

1 017

863

173

1 405

-6 960

3

7 749

6 320

1 296

I 408

-1 180

-2345
0

909

523

108

-805

-12

0

0

7

7

0

0

-2

-2

-6 346

37

6732
5 457

1 123

7 003

91

35

87

86

87

83

12

0

636

410

85

-49

-991

1

442

341

71

-136

-1 89

-1

194

69

14

87

84

0

70

83

83

277

84

0

76

84

87

91

100

138

380

0

143

-1 961

-12
372

11

3

374

-384

-9

217

85

14

-77

I
692

438

94

728

270

3

0

0

-102

-8

-3

-113

Sida 2
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TEKN|K, FRIT|D OCH KULTURNÄMNDEN (TKR)
MPPORT 2

820 ADM LOIGLFÖRSÖRJNING
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

821 EGET ARBETE, BYGGN.KONTOR
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

830 JOUR O BEREDS1GP
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

860 GEM. LOKAL.FASTIGHETSKOSTN
Övriga kostnader
Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

861 INTERNAARBETEN
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

862 FAST FRITIDSVERKSAMHET
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

Budget 2019 Utfall okt Aterstår Förbrukat %

0

4 680

659

1

0

5 340

-3 889

3 030

851

3

0

-5

-412

390

22

0

0

3374
1 066

4 440

-17 649
0

8 442

7 618

1 560

-29

-57 348
0

24 167

-6

3 144

592

12

1

3743

6

1 536

67

-11

-1

1 597

-1344
599

192

0

0

-554

0

3374
1 066

4 440

-2937
-32

2 083

1 063

150

327

-9204
-71

7 616

0

67

90

1 183

0

70

-10 971

83

0

75

86

90

226

84

0

69

-2 545
2 431

659

3

0

549

-253

299

17

64

65

80

78

94

0

61

77

78

0

-1 59

91

5

-64

0

0

0

0

0

0

0

0

0

0

0

0

0

0

0

0

-192

5

177

-11

192
-5

-177

11

-14 712

32

6 359

6 555

1 410

-356 1

863 FAST BARNOMSORG O UTBILDN
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

-48 144
71

16 551

Sida 3
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TEKN|K, FRTT|D OCH KULTURNÄMNDEN trKR)
RAPPORT 2

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

864 FAST. RÄDDNINGSKAREN
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

865 FAST OMSORGSVERKSAMHET
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

866 FAST PARI(/ERKSAMHET
lntäkter

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

867 FAST KULTURVERKSAMHET
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

868 LANT. OCH SKOGSBRUKSVHT
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

869 BYGGLAGET
lntäkter

Budget 201 9

27 298

6 516

633

-12643
0

4 805

5 988

1 748

-102

-415

439

21

I
54

-3 517

0

2 390

634

191

-302

-7 958

0

5 030

2 198

540

-190

Utfallokt
22948

5 523

-3 051

-1 184

-10 530

21

3 300

5 003

1 477

-729

-348

-2964
8

1 935

530

165

-326

-6 644
27

4 064

1 831

453

-269

Aterstår
4 350

993

3 684

o/o

84

85

Förbrukat

2

834

208

62

-78

-1 177

0

627

244

70

-236

7

-2

-207

36

8

-1 58

-2113
-21

1 505

985

271

627

-67

110

3

1

47

-482

101

0

133

85

88

33

83

0

69

84

85

715

84

75

86

85

12

84

0

81

84

86

108

84

0

81

83

84

142

63

329

18

8

7

-553

-8

455

104

26

24

1 314
-27

966

367

87

79

h

-1797 -1 126 -671

Sida 4



TEKNTK, FRTTTD OCH KULTURNÄMNDEN (IKR)
RAPPORT 2

Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

53 GATU- OCH PARKENHETEN
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

2OO SKOGSVARD
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

240 GS-PERSONAL GATUAVDELNING
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

242 GATUUNDERHALL MM
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

243 VINTERVÄGHALLNING
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

Budget 201 9

1 406

389

-2

-27 883
24 465

44 196

12691

3271

56740

Utfallokt
1 059

278

211

-26 499
21 276

38 691

I 888

2 451

45 808

-5 694

395

2317
13

0

-2970

-7 074
3 807

2644

797

57

231

-275

46

8

0

4 927

0

1 340

3 299

8

4

4 650

Aterstår
347

111

-213

-1384
3 189

5 505

2 803

820

10932

2 194

-1 18

-452

8

0

1 632

-1 50

365

52

2

0

270

Förbrukat %

75

72

-10 550

163

143

124

63

0

222

-3 500

277

1 865

20

0

-1 338

95

87

88

78

75

81

0

0

85

26

6

81

-8 203

4 677

2453
994

72

-7

-1129
870

-191

197

15

-238

86

81

108

80

80

-3 306

0

0

6027

32

1

6 060

275

-46

880

24

1

1 133

5 147

-1 50

1 705

3 351

10

4

4920

0

79

99

80

91

95

244 GATUBELYSNING

ilf

5



TEKNIK, FRtTtD OCH KULTURNÄMNDEN OKR)
RAPPORT 2

lntäkter

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

245 BIDRAG ENSKILDA VÄGAR
Övriga kostnader

RESULTAT

246 GEMENSAM VÄGHALLNING
lntäkter
Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

247 INTERNAARBETEN
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

248 EXTERNAARBETEN
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

249 ADM ARB.LEDN GATUAVDELN
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

260 GS-PERSONAL PARKAVDELN
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

261 VÄXTDEPA, VINTERFÖRVARING
lntäkter
Personalkostnader

-18

2458
5 979

't 827

10 247

18

494

1 673

554

2738

Budget 201 9
0

4924

938

238

6 100

1 759
1 759

0

2952
7 652

2 381

12985

Utfallokt
-4

3 906

776

182

4 861

-382

139

232

-11

-2097
58

1 250

-789

-82

3 670

556

4 144

-7 088

5 403

2003
449

39

806

Aterstår
4

1 018

162

56

1 239

905

192

-139

-42

11

137

-58

130

209

82

833

111

1 026

-1 39

-1

Förbrukat %

107

0

91

136

0

82

83

80

78

86

90

84

86

955

0

79

83

77

80

49

49

0

83

78

77

79

905

854

854

-190

0

190

0

201

0

122

0

-1 960

0

1 380

-580

0

4 503

667

5 170

-9 065

6255
2223

533

45

-9

-1 550

0

-8

977

852

220

84

6

-815

91

Sida 6
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TEKN|K, FRtTtD OCH KULTURNÄMNDEN OKR)
RAPPORT 2

Övriga kostnader

RESULTAT

262 BRUNNSPARKEN
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

263 TATORTSNÄRA NATURMARK
lntäkter

Övriga kostnader

RESULTAT

264 LEKPLATSER INKL BIDRAG
Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

265 PARIVSH RONNEBY
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

266 PARI(/SH YTTEROMRADEN
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

267 VÄXTHUSET
Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

268 INTERNA ARBETEN
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

Budget 201 9

1 550

0

0

4 140

410

73

4 623

-393

1 072

679

617

672

159

1 448

0

3 303

162

22

3 487

0
2 360

487

105

2952

-1 007

0

1 007

0

Utfallokt
1 548

138

50

3271

348

63

3732

248

530

124

903

121

2751

147

20

3 040

3

2285

384

80

2752

-718

22

621

-75

Aterstår
2

-1 38

-255
407

152

369

142

35

545

-121

552

15

2

447

-3

75

103

25

200

Föörukat %

100

0

35

62

78

40

79

78

62

138

665

527

-50

869

62

10

891

0

35

3

38

-289

-22

386

75

0

79

85

86

81

0

83

91

92

87

0

211

17

228

0

176

14

190

0

97

79

76

93

0

83

83

83

71

62

0

0

Sida 7
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TEKN|K, FRtTtD OCH KULTURNÄMNDEN CrKR)
RAPPORT 2

269 EXTERNA ARBETEN
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

710 HAMNVERKSAMHET
lntäkter

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

743 S](ÄRGARDSTRAFIK
Övriga kostnader
Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

844 KOMMU N I1GTIONSRADIO
Övriga kostnader

RESULTAT

876 VAKTMÄSTARE FRITIDSVSH
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

877 VAKTMÄSTNRC UTBILDN VSH
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

879 VAKTMÄSTNNE STADSH US
Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

Budget 2019 Utfall okt Aterstår Förbrukat %

-815

0

815

0

-610

570

392

"t34

486

-440

2741

234

141

12

2 688

0

2 893

530

7

0

3 430

1 414

107

1 521

-437

25

412

-1

193

25

7

225

-378

-25

403

1

54

0

51

0

-343

1 192

104

21

975

-267

-622

288

113

-489

56

209

27

16

201

100

30

8

138

193

84

86

163

5

1

-93

-87

0

0

0

0

-454

2321
315

137

12

2332

-284
2745

421

6

0

2 889

1 129
104

1 233

14

420

-81

4

0

356

284

148

109

1

0

541

103

85

135

97

102

87

0

95

80

87

0

84

285

3

288

Sida 8
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TEKN|K, FRTTTD OCH KULTURNÄMNDEN OKR)
RAPPORT 2

lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

871 ADMINISTRATION KOSTEN
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

872 KOSTEN UTBILDNING
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

873 KOSTEN ÄLDREOMSORG
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

56 FRITID- OCH KULTURENHETEN
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

237 TURISTCAMPINGAR
lntäkter

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

-1524
23 369

15 681

377

83

37 988

121

4 353

3 899

-41

-15

8 315

Budget 2019
-17 111

43 858

32045

827

165

59 784

-1 00

3724

1 233

283

65

5 205

-1 403
27 722

19 580

336

68

46 303

Utfallokt
-13 538

36 843

26 433

581

117

50 436

-360

3 462

879

1

0

3 983

-11654
10 012

I 873

202

34

I 466

Aterstår
-3 573

7 015

5612
246

48

I 348

Förbrukat %

260
262

354

282

65

I 222

79

84

83

70

71

84

360

93

71

0

0

77

-5 347

21 349

43 449

4 525

866

64 842

-6 253
17 819

37 344

3 063

670

52643

-3 954

2400
1 359

6

-2

-190

906

3 530

6 105

1 462

196

12 199

109

84

80

112

123

82

75

81

88

97

105

102

84

86

68

77

81

-15 608

12 412

11 232

208

32

8276

117

0

-1

64

6

69

-20
1

290

33

304

-20

0

354

39

373

100

0

82

84

82

I

l,if
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3OO FÖRENINGSSTÖD
Övriga kostnader
RESULTAT

301 ÖVR UNGDOMSVSH SIMSKOLA
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

305 LOTTERIER
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

315 KULTURVERKSAMHET
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

320 BIBLIOTEKSVERKSAMHET
lntåkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

340 ALLM FRITI DSANLÄGGN I NGAR
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

343 BRUNNSBADET
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

Budget 2019 Utfall okt Aterstår Förbrukat %

7 670
7 670

-10

64

15

69

6 855

6 855

-201

2 451

4 002

352

57

6 661

-1826
6 365

4 134

593

44

I 311

815

815

-485

558

727

63

11

874

1 467

1 221

828

114

7

3 636

664

144

36

37

0

0

29

82

85

85

84

88

509

84

83

84

87

72

74

94

84

43

39

83

69

101

86

68

89

89

0

0

0

0

100

100

-10

64

-85

-31

-12

12

0

0

-8

8

0

0

-4

4

0

0

-590

-7

251

594

-686

3 009

4729
415

68

7 535

-359

7 586

4962
707

51

12947

-2312
362

21 824

1 103

137

21 114

-1 908

1 136

1 772

1 867

-1 702
339

18 269

469

53

17 428

-610

23

3 555

634

84

3 686

Sida 10

-1 318

1 143

1 521

1 273
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lnternränta

RESULTAT

350 F.GARDAR/MÖTESPLATSER
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

353 SB Soclal lov simskola
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

822 ADM. FRITIDSENH, KF.NÄMND
Personalkostnader

Övriga kostnader

Avskrivningar

lnternränta

RESULTAT

59 NÄMNDTFK
lntäkter
Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

1OO NÄMNDS O STYRELSEVERKSAMH
lntäkter

Personalkostnader

Övriga kostnader

RESULTAT

3627
497

56

4

4 184

815

-25

-9

0

780

78

105

117

110

81

Budget 2019

564

3 431

-40

5 553

1 980

23

3

7 519

0

883

28

911

0

883

28

911

Utfallokt
476

3 094

-78

4 393

1 538

21

3

5 878

-1 105

312

402

-390

2812
522

65

4

3 404

-3

834

5

836

-3

834

5

836

Aterstår
88

337

38

1 160

442

2

0

1 641

1 105

-312

-402

390

Förbrukat %

84

90

1 94

79

78

93

98

78

0

0

0

0

0

0

0

0

3

49

23

75

3

49

23

75

0

94

19

92

0

94

19

92

Sida 11
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N KOMMUN 2019-tr-28

Teknik-, Fritid- och Kulturftirvaltningen

Sammanställning av delegationsbesl ut 2019

$
P(9p

-c

<-
-->

\ 
-Handlingens 

nummer i diariet alternativt iirendets diarienummer alternativt nummer i verksamhetsdatabas.
'"Arendepunkt enligt delegationsordningen.

-r

Datum
2019-10-01

2019-10-01

2019-10-02
2019-10-03
2019-10-04

2019-t0-07

20t9-10-07

20t9-10-02

2019-t0-22

2019-10-09
2019-10-1s

2019-10-18

D
Ann Thomasson

Ann Thomasson

Ann Thomasson
Ann Thomasson
Ann Thomasson

Ann Thomasson

Ann Thomasson

Cecilia Mörck

Cecilia Mörck

Ann Thomasson
Ann Thomasson

Ann Thomasson

Besluts
Dispens fran trafi kftireskrifter enl. Trafikftirordningen bred
transport Flödes Optimering Sverige AB, 20 1 9 1 003 -2019 | I02
Yttrande avseende Ansökan om tillstand till uppvisning med fordon
på väg i samband med bilkaravan/cruising fran ishallen i Kallinge
till centrum i Ronneby kommun den 26 ivni2020
Kort av fordon PCL109
Flyttning avbråint fordon, regskyltar saknas
Tillftillig, Ronneby kommuns lokala trafikfttreskrifter om
ftirbud mot trafik med fordon på del av Nygatan
Dispens fran trafikftlreskrift er enl. Trafi kftirordningen
tung transport Sven Jinert, 20 I 9 I 007 -20 19 | I 0 6

bred och

Yttrande avseende Julmarknad i och runt Brunnshallarna, Ronneby
Brunnspark, Ronneby, 20l9-ll-30,2019-72-01, kl. I1.00 - 18.00
båda dagama. Etablerin g 2019 -11 -28 kl. 07.00, avetablerin g 2019 -
t2-02 kl. 19.00
Avslag på arrangemangsbidrag: Föreningen Mangkulturellt
centrum ftir projektet PULS
Bevilj ande av rurangemangsbidrag : Ronneby Blåsorkester ftir
Höstkonster 2019
Yttrande avseende F Belganet
Dispens fran trafikftireskrifter enl. Trafikftirordningen Ronneby
kommun vaktmästeriet Stadshuset HLD 853
Yttrande avseende Container, Kungsgatan 19 Ronneby, 2019-10-
22--2019-10-24

Ärendepunkt**
5.11

5.12

5.9
5.9
5.1 I

5.11

5 1

Kulturutskott
$36
Kulturutskott
$37
5 I
5.13

5 I

Handlinss-ID.
20t9t12-4001

2019t20-4009

2019/ts-4019
2019lr5-4030
20t9124-4040

2019n2-4077

20t9lt3-4080

20191000245 80s

20191000485 805

2019lt3-4094
2019/43-4162

2019/t3-4215
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N KOMMUItI
2019-11-28

*Handlingens 
nunmer i diariet alternativt åirendets diarienummer alternativt nummer i verksamhetsdatabas

2

2019-t0-22

2019-10-24

20t9-10-28
20t9-10-28

20 19-r 1-01

2019-lt-04

2019-rr-05
2019-tt-06

2019-tt-07

Ann Thomasson

Ann Thomasson

Ann Thomasson
Ann Thomasson

Ann Thomasson

Ann Thomasson

Ann Thomasson
Ann Thomasson

Ann Thomasson

Yttrande avseende Lift, Gustav Arnolds Gata Ronneby,20l9-10-
t7--20t9-rt-29
Yttrande över konsekvensutredning avseende
hastighetsbegråinsningar på väg 822 iKarlskrona kommun
Flyltning av fordon GMD310
Yttrande avseende Litteraturvagn med biblisk information,
Ronneby torg, Kallinge station, torg, Bråikne-Hoby station,
tor g,20 | 9 - | l -22 - -2020 - | | -21, kl. 06. 00-20. 00 några timmar åt

Yttrande avseende Julkul i Ronnebys kulturkvarter 2019-12-07, kl
10.00-16.00
Yttrande avseende Uppställning av skyltar infiir julmarknad,
Ronneby 2019-11-16 -- 2019-12-03,4 st skyltar, storlek 50x70 cm
Flyltning av fordon EPD 07WK (polskregistrerad)
Ronneby kommuns tillftilliga lokala trafikftireskrifter om parkering
på Karlskronagatan
Ronneby kommuns lokala trafikftireskrifter om lorbud att stanna
och parkera på

5 I

5.t2

5.9

5 1

5 I

5 1

5.9
5.1 I

5.10

2019/t3-4230

2019120-42s3

20t91s26-4317
2019l13-4347

20t9l13-4407

20t9lt3-442t

20t9/538
2019/24-4483

2019124-4486

:

enligt delegationsordningen.
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